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**Verslag Extra Algemene Ledenvergadering Afdeling Reeshof - 12 januari 2024, 14.00 uur, 
Wijkcentrum Heijhoef** 
Aanwezig: Els Aarts – voorziIer Kringbestuur, Ria Monsieurs – secretaris kringbestuur, Joëlle 
Tacke – bestuurslid kringbestuur, contactpersoon afdeling binnen het kringbestuur. Elly Teune 
namens KBO-Brabant,  
Bestuur Reeshof: Henk van Tilborg, Hans Sweep, Henny van Loon, Marianne Sebregts, Ad 
Peeters. En ongeveer 100 leden. 
 
**1) Opening en Toelich0ng door de Voorzi5er:** 
Els Aarts fungeert, op verzoek van het bestuur van Reeshof, deze speciale vergadering als 
voorziIer. Zij opent de vergadering en verwelkomt iedereen. Ze stelt het kringbestuur voor 
en benadrukt de grote opkomst.  
Els licht punt 4 van de agenda toe, waarbij ze de situaWe binnen het Reeshof-bestuur 
bespreekt. Ze geeX aan dat er al snel contact is opgenomen met Elly Teune (KBO Brabant) en 
Els Aarts (KBO Kring Tilburg), die op 14 november een gesprek hebben gevoerd met Ad 
Peeters en Nelly van Beers.  
Op 15 november met Hans Sweep en met het voltallige Reeshof-bestuur op 12 december. 
 
Elly Teune deelt haar ervaring van de gesprekken, waarin de standpunten van de  
bestuursleden duidelijk naar voren kwamen, waarna én zij én Els Aarts geen 
ruimte meer zagen voor bemiddeling. Ze constateert dat het proces goed is verlopen, maar 
dat zij erg geschrokken is van de externe communicaWe.  
Els heeX ook contact gehad met Jeanne Termorshuizen, oprichtster van 
KBO Reeshof, die haar zorg uitsprak over de gang van zaken en hoopt op behoud van het 
bestuur. 
 
**2) Toelich0ng door Alle 5 Bestuursleden:** 

• Ad Peeters:   
licht een aantal frictiepunten binnen het bestuur toe. 
Onder meer belangenverstrengeling met politieke partij 50Plus, Focus op Reeshof en de 
Social App. Was het ook oneens met aanvraag voor een tweede offerte voor de door hem 
georganiseerde busreizen en de suggestie dat de verzekeringen niet goed geregeld zouden 
zijn. 

• Hans Sweep: 
 Licht achtergrond diverse onderdelen toe. 
Samenwerking met Ad was niet langer mogelijk vanwege zijn bejegeningen. en 
verdachtmakingen tijdens de bestuursvergaderingen. 
Besluit tot schorsing van Ad is unaniem genomen door overige leden van het bestuur, 
waarbij Ad en Hans zich hadden afgezonderd. 

• Marianne Sebregts: 
 Ze ervaart het als moeilijk om hier te staan en benoemt de verandering in Ad's gedrag toen 
hij bestuurslid werd. 

• Henny van Loon: 
Ze benoemt het vertrouwensaspect en hoe Ad blijX doorgaan als het bestuur een besluit 
heeX genomen. 
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• Henk van Tilborg:  

Hij benadrukt dat het vooral gaat om de manier van communiceren en dat er pogingen zijn 
gedaan om tot elkaar te komen. Hij wijst op zijn dubbel lidmaatschap in 2017 (Bestuur KBO 
Reeshof en lidmaatschap 50Plus). Zijn funcWe voor 50 plus is desWjds aan de orde gesteld in 
het bestuur en dat werd niet als problemaWsch beoordeeld.   
Verder de vraag aan Ad om zich elders in te zeIen, wat hij afwees. 
 
**3) Vragen vanuit de zaal:** 
 

*Jan van Daalen:* Pleit voor een correctere omgang met interne problemen en stelt 
voor om het bestuur demissionair te maken en nieuwe verkiezingen te houden. 

*Mar0n den Oudste:* Benoemt dat de schorsing volgens de statuten mogelijk niet 
rechtsgeldig is. Hij vindt het belangrijk om niet op de persoon te spelen. 

*Lambert van de Berg:* Legt de nadruk op het belang van een goed funcWonerend 
bestuur en vraagt zich af wat er gebeurt na de stemming. 

*Johan Didden:* Benadrukt dat de leden het belangrijkst zijn en niet de personen. 
Adviseert Ad om met opgeheven hoofd op te stappen. 
Ad geeX aan dat niet te doen.  
 
De voorzitter stelt in haar beantwoording, dat de procedure juist is geweest. 
De statuten schrijven in artikel 14 voor dat bij een voorstel tot ontslag van een bestuurslid 
de leden het laatste woord hebben. 
Vandaar deze extra alv met alleen dit agendapunt. 
Het voorstel van de heer van Daalen om het hele bestuur demissionair te maken wordt niet 
overgenomen. 
De procedure is goed geweest. 
 
**4) SchriIelijke Stemming:** 
De schriXelijke stemming over het definiWef schorsen van Ad Peeters als bestuurslid wordt 
gehouden. 
Stemcommissie: Myriam Rozenbrand, Piet v.d. Schoot, Ria RuIe. 
 
*Uitslag:* 
- Ingeleverd: 96 stembriefes 
- Ongeldig: 5 
- Blanco: 11 
- Voor: 48 
- Tegen: 32 
 
De voorziIer bedankt iedereen voor zijn stem en benadrukt nogmaals het feit dat er alleen 
maar verliezers zijn. Ze dankt Ad voor zijn inzet en hoopt dat hij in de toekomst nog inzetbaar 
is voor de Reeshof, aangezien hij gewaardeerd wordt door een groot deel van de leden. 
 
De vergadering eindigt met de vaststelling van de uitslag en de hoop op een gezonde 
toekomst voor de afdeling Reeshof. 


